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   Komisia územného plánovania a životného prostredia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 24.11.2021  

Číslo: 03153/2021/ORRUPŽP-45809 

Vybavuje: Ing. Ľudmila Sekeráková 

e-mail:ludmila.sekerakova@vucke.sk 

telefón: 055/6196654 

  

 

ZÁPISNICA 

 

z 25. rokovania Komisie územného plánovania a životného prostredia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 24.11.2021 
formou online rokovania 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. Aktuálne informácia o stave pilotného projektu výsadby stromov popri cestách v správe 

Správy ciest Košického samosprávneho kraja    

4. Kúpa nehnuteľností v Michalovciach do vlastníctva Košického samosprávneho kraja 

5. III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021 

6. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2022 – 2024  

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického  samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o poskytnutí fi-

nančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým 

školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov  

8. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2020   

9. Rámcová obsahová  náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. 

polrok 2022  

10. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2022 

11. Informácia OÚ Košice, odboru starostlivosti o ŽP o koncepcii rozvoja vodovodov 

a kanalizácií v Košickom kraji - Plán rozvoja verejných vodovodov a verejných kanalizácií 

pre územie Košického kraja na roky 2021-2027  

(bod 2 z Plánu úloh na II. polrok 2021)   

12. Informácia o stave ŽP - posudzovanie zámerov v zmysle zákona č.24/2006 o posudzovaní 

vplyvov na ŽP v znení neskorších predpisov   

 (bod 1 z Plánu úloh na II. polrok 2021) 

13. Aktuálne informácie o príprave projektov KSK (GLIP, Geosurvey, Agrokruhy, INOBAT) 

14. Návrhy, podnety, požiadavky 

15. Rôzne 

16. Záver 
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K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie:  

Predseda komisie privítal členov komisie, ktorí boli prihlásení v systéme online rokovania 

a otvoril 25. rokovanie Komisie ÚPŽP. 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania v systéme online 

prítomných 17 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a teda komisia bola 

uznášaniaschopná. Predseda komisie uviedol, že návrh programu rokovania komisie bol 

vopred zaslaný všetkým členom komisie emailom a upozornil členov komisie o vyhotovení 

zvukového záznamu použitím diktafónu výlučne pre potreby zhotovenia zápisnice.  

 

Diskusia: 

K programu rokovania komisie nebol pripomienky. 

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov komisie o  hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č. 28/2021 

Komisia schvaľuje program 25. rokovania Komisie ÚPŽP. 

 

Hlasovanie č.1 

Prítomní: 17 

Za: 17     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Predseda komisie skonštatoval, že program 25. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č.2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

Na  24. rokovaní Komisie ÚPŽP konanej dňa 06.10.2021 boli vznesené požiadavky: 

Komisia uznesením č. 23/2021 požiadala Správu ciest KSK, aby pokračovala na projekte 

výsadby a následnej starostlivosti o stromy popri cestách. 

Komisia uznesením č. 24/2021 požiadala Správu ciest KSK o zmenu organizácie práce pri 

údržbe cestnej zelene a zabezpečenie obnovy strojového parku. 

 

Plnenie: 

Splnené: 

Odbor dopravy a SC KSK: 

V rámci údržby odvodnenia ciest II. a III. triedy realizuje Správa ciest KSK predovšetkým 

čistenie a opravy cestných priekop, rigolov a priepustov. Táto činnosť bola v minulosti často 

zanedbávaná a v súčasnosti aj vzhľadom na klimatické zmeny má o to väčší význam pre 

ochranu ciest. Ku zvýšeniu efektivity výkonu údržby cestných priekop prispeje aj 

pripravovaný nákup 10 kolesových bagrov z úverových zdrojov EIB.   

V rámci údržby cestnej zelene zrealizovala Správa ciest KSK v roku 2021 kosenie v rozsahu 

22 431 861 m2. Správa ciest KSK pri výsadbe a výrube stromov spolupracuje s dendrológom 

a s príslušnými okresnými úradmi. 

Správa ciest KSK pripravuje a realizuje rozsiahlu obnovu techniky na údržbu ciest. V roku 

2021 boli obstarané nové šípové pluhy. V súčasnosti prebieha napríklad obstaranie 

kolesových bagrov, nových posypových nadstavieb  a lízing vozidiel M1 a N1. Do konca roka 

2021 bude vyhlásené ďalšie verejné obstarávanie na rozsiahlu obnovu dopravných 

prostriedkov a mechanizmov.   
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Diskusia: 

Ku kontrole plnenia uznesení a požiadaviek z komisie neboli pripomienky. 

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 29/2021 

Komisia berie na vedomie plnenie uznesení z komisie bez pripomienok. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 17 

Za: 17     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

        Pripojil sa jeden člen komisie: 18 

K bodu č. 3: 

Aktuálne informácie o stave pilotného projektu výsadby stromov popri cestách v správe 

Správy ciest Košického samosprávneho kraja    

 

Vyjadrenie:   

Doc. Ing. Anton Trišč, PhD., MBA, generálny riaditeľ Správy ciest KSK poskytol aktuálne 

informácie k pilotnému projektu výsadby stromov popri cestách v správe Správy ciest 

Košického samosprávneho kraja. Stručne zhodnotil prezentáciu z predošlej komisie 

a pripomenul základné informácie o projekte. Informoval o vypracovaní dendrologického 

posudku, ktorý ešte nie je ukončený. V závere skonštatoval, že s priebehom a výsledkom  

nemôžu byť spokojný, uviedol čo v projekte bolo podcenené a čomu sa do budúcna 

vyvarovať.     

Pripojil sa jeden člen komisie: 19 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, Ing. Michal Kravčík, Ing. Tomáš Dražil, RNDr. Martin Smrčo, 

Ing. Viktor Dulina, p.György Nagy. 

 

Predmetom diskusie boli témy: 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský: 

- zabezpečenie údržby vysadených stromov či už Správou ciest KSK alebo dodávateľom, 

- ako je zabezpečená záruka po výsadbe (3 roky zo zmluvy v obchodných vzťahoch), 

- starostlivosť o prícestnú zeleň, stanoviť spôsob ako sa starať o údržbu a výsadbu zelene 

(dodávateľsky, zriadiť stromové čaty, finančné zabezpečenie), 

- vznikla škoda, ktorá musí byť nahradená alebo je vykázaná účtovná  strata,  

- požiadal o pokračovanie na projektu výsadby, je potrebné vyriešiť problém, ktorý nastal 

v pilotnom projekte.  

 

Ing. Michal Kravčík 

- upozornil na skutočnosť, že všetky dokumenty schválené Zastupiteľstvom KSK majú byť 

premietnuté do organizácií, ktorých zriaďovateľom je KSK,  

- uviedol, že dňa 19. februára 2021 bol schválený Plán vodných rád POK Košického kraja, 

ktorý sa dotýka aj cestnej siete KSK, 

https://web.vucke.sk/files/sk/kompetencie/regionalny-rozvoj/program-obnovy-krajiny/plan_vodnych_rad.pdf
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- konštatoval, že bolo odkanalizovaných 4 mil. m
3
 dažďovej vody, preto je potrebný systé-

mový prístup k cestnej zeleni, nakoľko cestná sieť prispieva k produkcii tepla a ku klima-

tickej zmene,   

- požiadal premietnuť POK do správy a údržby cestnej siete. 

 

Ing. Tomáš Dražil 

- pozitívne hodnotil, že išlo o prvý pilotný projekt výsadby stromov hoci sú tam aj nedos-

tatky, z ktorých sa CS KSK poučila a ktoré sa do budúcna odstránia, chybou by bolo ak by 

sa zeleň prestala okolo ciest sadiť, 

- navrhol spracovať koncepciu (stratégiu, plán obnovy alejí) obnovy prícestnej zelene 

a alejí v celom Košickom kraji, často krát sú to historické štruktúry krajiny, vytvárajú ráz 

krajiny, (lipy na Spiši, ovocné stromy) a potom postupovať podľa navrhnutej koncepcie 

(stratégie, plánu obnovy), 

- uviedol, že podľa zákona o ochrane prírody a krajiny, ak ide o náhradnú výsadbu pri vý-

rube je povinnosť nie len výsadba náhradnej zelene ale príslušný úrad určí aj dobu starost-

livosti, ktorá je maximálne stanovená na 3 roky – námet pre SC KSK.  

 

RNDr. Martin Smrčo 

- uviedol, že negatívna skúsenosť z pilotného projektu neznamená, že by sa nemalo pokra-

čovať na tomto projekte,  

- podporil vytvorenie konceptu (projektu) na pokračovanie  a zintenzívnenie výsadby zele-

ne (vysádzať rozmanité druhy drevín), 

- ocenil ochotu pána riaditeľa Trišča riešiť problém s dodávateľom, boli pochybenia na 

strane dodávateľa a chcú napraviť chyby. 

 

Ing. Viktor Dulina 

- podporil pilotný projekt, pripomenul, že v okrese Košice – okolie pri výbere úsekov ciest 

určených na výsadbu vznikali obmedzenia dopravnej polície,  

- zaujímal sa koľko finančných prostriedkov plánuje SC KSK investovať v roku 2022 do 

výsadby stromov. 

 

p. György Nagy 

- položil otázku, že v rozpočte pre Jablonov nad Turňou, Krásnohorská Dlhá Lúka a Jovice 

v okrese Rožňava  je položka 50 tis. eur na jeden priepust, pýta sa o ktoré priepusty sa 

jedná. P. Trišč odpovedal, že mu bude zo SC KSK zaslaná písomná odpoveď. 

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský: 

- uviedol príklad realizácie poldrov v Maďarsku na zachytávanie vody z ciest, 

- konštatoval, že na 2. zasadnutí Zastupiteľstva KSK požadoval financie na výsadbu okolo 

ciest a malých vodných tokov, je mu ľúto že konči jeho funkčné obdobie a podarilo sa 

urobiť jeden projekt - vysadiť 654 stromov, z ktorých polovica vyschla, 

- treba urobiť dôkladnú analýzu stavu prečo sa to stalo a chce vidieť budúcnosť pre nové 

stromy. 

 

Na otázky zodpovedal: 

Doc. Ing. Anton Trišč, PhD., MBA, generálny riaditeľ Správy ciest KSK.  

 

Záver: 

Predseda komisie navrhol uznesenie a požiadal členov komisie hlasovať o návrhu. 
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Uznesenie č. 30/2021 

Komisia berie na vedomie aktuálne informácie o stave pilotného projektu výsadby stromov 

popri cestách v správe Správy ciest Košického samosprávneho kraja, konštatuje, že záležitosť 

ešte nie je vyriešená, navrhuje vypracovať koncepciu riešenia prícestnej zelene a premietnuť 

ju do rozpočtu KSK a Akčného plánu Programu obnovy krajiny .    

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 19 

Za: 19     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4: 

Kúpa nehnuteľností v Michalovciach do vlastníctva Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie:  

O materiáli podrobne informovala JUDr. Marta Vargová, vedúca referátu hospodárenia 

z majetkom a Ing. Barbora Kováčová, vedúca referátu regionálneho rozvoja. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, p. Stanislav Lukačko, Ing. Slavomír Zubriczky,  

p. Norbert Krušinský. 

 

Predmetom diskusie boli témy: 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský 

- položil otázku ako je zabezpečené financovania týchto projektov, 

- uviedol príklad budovy bývalej kyslikárne (uskladnené technické plyny) pri Fakultnej 

nemocnici Košice, ktorá bola sprivatizovaná a nie je za ňu náhrada, 

- chýba informácia o tom, aký je plán využitia týchto nehnuteľnosti, aké sú predpokladané 

náklady na zrealizovanie projektu a aké sú náklady bezprostredne po kúpe nehnuteľnosti,  

- zo skúsenosti vieme, že sa uvažovalo krytie niektorých projektov z eurofondov a realita 

bola iná. 

 

p. Stanislav Lukačko 

- uviedol, že je možné vypracovať súdnoznalecký posudok o aktuálnom stave nehnuteľnosti 

a o predpokladaných investíciách kraja po kúpe. 

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský 

- skonštatoval, že súdnoznalecký posudok je vypracovaný ale je potrebné vyčísliť 

predpokladané náklady na jednotlivé navrhované možnosti využitia nehnuteľnosti resp. 

pozemku (bližšie špecifikovať zámer – vypracovanie prípadovej štúdie), 

- položil otázku, čo stojí odhadom 1 m
2
 pri rekonštrukcii 7 podlažnej budovy. 

 

Ing. Slavomír Zubriczky 

- uviedol vlastný príklad, kde v obci rekonštruovali bývalú budovu colnej správy na 

nájomné byty, kde v roku 2019 bol náklad na 1 m
2 

 900 eur, v súčasnosti išli ceny hore, 

takže odhaduje 1500 eur na 1 m
2
, 

- uviedol, že v súčasnosti ŠFRB menil ceny za 1 m
2
 z 900 eur na cca 1300 eur, štát 

podporuje výstavbu nájomných bytov, preto by sa aj kraj mohol o úver s 0 úrokom 

uchádzať, kde výška dotácie štátu je od 10 do 40%. 
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p. Norbert Krušinský 

- položil otázku ohľadom bývalej polikliniky v Moldave nad Bodvou ktorá chátra, či všetky 

nehnuteľnosti a pozemky, ktoré má KSK v majetku sú zahrnuté v plánoch na ich ďalšie 

využitie. Konštatoval, že treba zveľaďovať aj to čo máme.  

 

Na otázky odpovedali: 

Ing. Róbert Gima, Ing.arch. Serfözö.  

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 31/2021 
Komisia žiada predložiť orientačné náklady na jednotlivé využitia nehnuteľností a odporúča 

zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť.  

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 19 

Za: 19     Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

Na základe návrhu predseda komisie požiadal členov komisie o pokračovanie v rokovaní 

bodom 11, s čím všetci súhlasili. 

 

K bodu č. 11: 

Informácia OÚ Košice, odboru starostlivosti o ŽP o koncepcii rozvoja vodovodov 

a kanalizácií v Košickom kraji - Plán rozvoja verejných vodovodov a verejných kanali-

zácií pre územie Košického kraja na roky 2021-2027  

(bod 2 z Plánu úloh na II. polrok 2021)   

 

Vyjadrenie: 

JUDr. Henrieta Halászová, vedúca odboru ŽP na OU Košice odprezentovala pripravovaný 

Plán rozvoja verejných vodovodov a verejných kanalizácií pre územie Košického kraja na 

roky 2021-2027. 
 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: 

RNDr. Martin Smrčo, JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, Ing. Viktor Dulina, Ing. Michal Krav-

čík. 

 

Predmetom diskusie boli témy: 

RNDr. Martin Smrčo 

- položil otázku k vodnému zdroju (VZ) Bidovce, či sa bude prehlbovať resp. kapacitne 

navyšovať, nakoľko má informácie, že tento VZ je nepostačujúci pre okolité obce, na 

ktorý je napojená aj obec Ruskov,  

- či je možnosť vybudovať si vlastný zdroj resp. zvýšiť kapacitu zdroja vody (obce), či bude 

podpora zo strany vodárenskej spoločnosti a vodného orgánu výhľadovo do roku 2027, 
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- ohľadom kanalizácie uviedol, že obec Ruskov má z 1/3 vybudovanú kanalizáciu, 20 rokov 

je rozostavaná a neúspešne prebieha konanie na kolaudáciu, doposiaľ ani raz neuspeli so 

žiadosťou o dotáciu, napojenosť a využitie  ČOV je zhruba na 1/3 a nevidí v pláne návrh 

na rozšírenie odkanalizovania okolitých obcí do ČOV.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský 

- uviedol, že situácia, keď bytová výstavba a rozvoj obce rastú ale rozšírenie vodných 

zdrojov a dobudovanie kanalizácie sa nerieši, je vo viacerých obciach. 

 

Ing. Viktor Dulina 

- uviedol k prezentácii, že mu chýbala štatistika, čo sa za posledných 10 rokov aj skutočne 

zrealizovalo. Boli navrhované rozvojové plány ale zaujímalo by ho, čo sa z toho 

zrealizovalo (či sa naplnili tieto plány). 

 

Ing. Michal Kravčík 

- uviedol, že vodárenská spoločnosť v roku 2020 odkanalizovala 12 mil. m
3  

dažďovej
 
vody 

z intravilánov miest Košického kraja. Položil otázku, či vodárenská spoločnosť plánuje 

prijať opatrenia súvisiace s klimatickou zmenou, či plánuje zmeniť manažment dažďovej 

vody. 

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský 

- skonštatoval, že nedostatkom týchto strategických materiálov je, že ich pripravuje okresný 

úrad v sídle kraja a KSK sa na ňom nepodieľa žiadnym spôsobom, nepredkladá sa ani 

Zastupiteľstvu KSK, schvaľuje to ministerstvo, 

- uviedol, že vodárenské spoločnosti si vytvoria svoj investičný plán, v ktorom si určia 

pokrytie finančných nákladov zo štátneho rozpočtu, z euro fondov, samospráv a obcí, 

- nerešpektuje sa Vodný plán Slovenska, nerieši sa zrážková voda (Myslavský potok - 

odľahčovací kanál),  

- uviedol, že vodná politika je na zadržiavanie vody (budovanie poldrov) nie na odvádzanie,   

- upozornil, že vodárenská spoločnosť sa musí aktívne aj finančne zapojiť a podieľať na 

zadržiavaní vody v krajine a to chýba v prezentovanom dokumente. 

 

Na otázky odpovedala: 

JUDr. Henrieta Halászová, vedúca odboru ŽP na OU Košice. 

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal JUDr. Henrietu Halászovu na zvolanie stretnutia s VVS a.s. Košice  

k plánu rozvoja vodovodov a kanalizácií v Košickom kraji a k téme zadržiavania vody 

v krajine, ku ktorému budú prizvaní členovia Komisie ÚPŽP Zastupiteľstva KSK - JUDr. Mgr. 

Ladislav Rovinský, Ing. Michal Kravčík a RNDr. Smrčo. 

 

Uznesenie č. 32/2021 

Komisia berie na vedomie informáciu Okresného úradu Košice, odboru starostlivosti o ŽP 

o pripravovanom Pláne rozvoja verejných vodovodov a verejných kanalizácií pre územie 

Košického kraja na roky 2021-2027. 

 

Hlasovanie č. 5  

Prítomní: 19 

Za: 19     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 5: 

III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021 

 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informovala Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu odboru 

financií. 
 

Diskusia: 

K III. Úprave rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021 neboli žiadne pripo-

mienky.  
 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 33/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 6  

Prítomní: 19  

Za:19     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6: 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2022 – 2024 

 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informovala Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu odboru 

financií. 
 

Diskusia: 

K návrhu rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2022 – 2024 neboli žiadne 

pripomienky. 

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 34/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 7  

Prítomní: 19 

Za: 18     Proti: 0   Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 7: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického  samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 

o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým ško-

lám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov  

 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informovala  Ing. Miroslava Seňková, referent pre kontrolu hospodáre-

nia s finančnými prostriedkami z odboru školstva. 
 

Diskusia: 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský položil otázku či sú normatívy rovnaké pre školy 

v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK a ostané školy. Ing. Seňková odpovedala, že áno. 

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 35/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

  

Hlasovanie č. 8  

Prítomní: 19 

Za: 19     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Odpojil sa jeden člen komisie: 18 

 

Predseda komisie požiadal členov komisie o pokračovanie v rokovaní bodom 9 s čím všetci 

súhlasili. 

 

K bodu č. 9: 

Rámcová obsahová  náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na I. polrok 2022  

 

Vyjadrenie: 

JUDr. Ing. Ladislav Rovinský, predseda komisie informoval o Rámcovej obsahovej  nápl-

ni  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2022. 

 
Diskusia: 

K Rámcovej obsahovej  náplni  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. 

polrok 2022 neboli žiadne pripomienky.  

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 36/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
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Hlasovanie č. 9  

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2020   

 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informovala Ing. Barbora Kováčová, vedúca referátu regionálneho roz-

voja odboru regionálneho rozvoja. 
 

Diskusia: 

K vyhodnoteniu Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2020  neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 37/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie.  

 

Hlasovanie č. 10  

Prítomní: 18 

Za: 17     Proti: 0   Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 10: 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2022 

 

Vyjadrenie: 

O návrhu Plánu úloh na I. polrok 2022 Komisie ÚPŽP informoval  JUDr. Ing. Ladislav Ro-

vinsky, predseda komisie, materiál bol zaslaný členom komisie. 
 

Diskusia: 

RNDr. Martin Smrčo žiada pozvať zástupcov VVS, a.s. Košice do komisie ÚPŽP na 

prediskutovanie investičných zámerov v oblasti vodovodov a kanalizácií.  

 

Záver: 

Predseda komisie odporúča doplniť do Plánu úloh na I. polrok 2022 bod: „Informácie VVS, 

a.s. Košice k pripravovanému Plánu rozvoja verejných vodovodov a kanalizácií pre územie 

Košického kraja na roky 2021 – 2027“. 

 

Uznesenie č. 38/2021 

Komisia schvaľuje doplnený Plán úloh Komisie ÚPŽP na I. polrok 2022 a zároveň odporúča 

zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 
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Hlasovanie č. 11  

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 12: 

Informácia o stave ŽP - posudzovanie zámerov v zmysle zákona č.24/2006 o posudzovaní 

vplyvov na ŽP v znení neskorších predpisov – materiál bol zaslaný členom komisie  

(bod 1 z Plánu úloh na II. polrok 2021) 

 

Vyjadrenie: 

Informácia o stave ŽP - posudzovanie zámerov v zmysle zákona č.24/2006 o posudzovaní 

vplyvov na ŽP v znení neskorších predpisov bola zaslaná všetkým členom komisie. 
 

Diskusia: 

K  informácia o stave ŽP neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 39/2021 

Komisia berie na vedomie informáciu o stave ŽP - posudzovanie zámerov v zmysle zákona 

č.24/2006 o posudzovaní vplyvov na ŽP.    

 

Hlasovanie č. 12  

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 13: 

Aktuálne informácie o príprave projektov KSK (GLIP, Geosurvey, Agrokruhy, INOBAT) 

 

Vyjadrenie: 

Aktuálne informácie  k projektom KSK, ktoré pripravil odbor projektov a investícií a oddele-

nie európskych záležitosti, boli zaslané členom komisie.   
 

Diskusia: 

K  informáciám o príprave projektov KSK neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: 

Predseda komisie požiadal členov hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 40/2021 

Komisia berie na vedomie aktuálne informácie o príprave projektov KSK (GLIP, Geosurvey, 

Agrokruhy, INOBAT). 

 

Hlasovanie č. 13  

Prítomní: 18 

Za: 18     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 14: 

Návrhy, podnety, požiadavky 
 

Ing. Slavomír Zubriczky  

- spýtal sa k strategickým dokumentom KSK ako je POK, Akčný plán POK, či tieto 

dokumenty boli zasielané obciam Košického kraja, kde v súčasnosti prebiehajú 

pozemkové úpravy (PPÚ), 

- upozornil, že v 58 obciach východného Slovenska prebiehajú PPÚ, poskytne zoznam obcí, 

- uviedol, že je potrebné aby požiadavky z týchto strategických dokumentov boli do PPÚ 

zapracované (POK, Akčný plán POK, USES) – napr. opatrenia na vododržnosť v území 

a protipovodňové opatrenia,  

- upozornil, že ak sa v PPÚ nevyčlenia pozemky na zachytávanie vody v území (napr. 

vodné plochy), nebudú naplnené opatrenia z Akčného plánu POK. 

 

RNDr. Martin Smrčo 

- konštatoval, že boli vytvorené vodné rady, ktoré majú implementovať požiadavky 

z Akčného plánu POK, predstavitelia vodných rád majú kontaktovať dotknuté obce za 

svoje obvody.  

 

Požiadavka 1: 

Predseda komisie požiadal tajomníčku komisie Ing. Sekerákovú, aby rozposlala všetkým 

obciam, v ktorých prebiehajú PPÚ link na strategické dokumenty POK a Akčný plán POK. 

 

Ing. Michal Kravčík 

- doplnil, že mala byť konferencia, kde sa mal spustiť proces realizácie Akčného plánu 

POK, v súčasnosti prebieha komunikácia s ministerstvom, celý proces brzdia obmedzenia 

kvôli COVID-19. 
 

 

K bodu 15: 

Rôzne 

K bodu neprebehla rozprava. 
 

 

K bodu 16: 

Záver 

Predseda komisie JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský konštatoval, že program 25. rokovania 

Komisie ÚPŽP bol vyčerpaný, poďakoval členom komisie za aktívnu účasť a poprial im 

pekný deň.  

 

 

 

 

.................................................... 

Ing. Ľudmila Sekeráková 

tajomníčka komisie 

...................................................... 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský   

predseda komisie 

 


